
‘Ik geloof in een wereld waarin mensen niet meer onnodig 
ziek worden van stress. Maar stress wordt nu nog niet goed 
begrepen, omdat het niet goed gemeten wordt. Daarom wil ik  
onze inzichten en technologie delen met iedereen die grip wil 
krijgen op stress.’
 
‘In de opleiding Impact trof ik gelijkgestemde collega’s die 
verschil willen maken in de wereld. Zo veel kundigheid en 
passie in een groep is inspirerend. Het motiveerde mij om 
sneller de stap te zetten van denken naar doen.

Martin Gevonden, onderzoeker biologische psychologie, FGB
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